
Dofinansowanie dla Policji – jakie są fakty?

2014-02-11

Dotyczy sprostowania artykułu Marii Mazurek i Katarzyny Janiszewskiej pt. „Oto mapa strachu Krakowa"

(Gazeta Krakowska z dnia 10.02.2014 r.)

Informuję, iż podana w artykule kwota, którą miasto dofinansowywało Komendę Miejską Policji

nie jest prawdziwa. W ubiegłym roku miasto przekazało policji ponad 636 tysięcy złotych. W

tym roku będzie to ok. 1 mln 700 tys. zł. Porównując wydatki na policję w ubiegłych latach,

autorki artykułu pominęły wyjaśnienie, że znacznie wyższe kwoty przekazywane kilka lat temu

(np. w 2008 roku ponad 9,5 mln zł) były wynikiem współfinansowania przez gminę inwestycji

policyjnych, czyli np. budowy komisariatu przy ul. Aleksandry. Obecnie policja nie realizuje

takich inwestycji.

Trzeba także dodać, że wielkość kwoty przekazywanej przez miasto na dodatkowe patrole jest

w każdym przypadku konsultowana z przedstawicielami policji. Następnie z budżetu miasta

wydawana jest sugerowana przez samych policjantów kwota, możliwa do wydania.
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